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Geacht college, 
 
Uw antwoorden met kenmerk 1883112 op eerder gestelde artikel 44 vragen ‘Onderhoud groen in de 
openbare ruimte’ d.d. 10 juli 2022 geven ons onvoldoende antwoord op de gestelde vragen. 
 
Het gaat hier om gewoon fatsoenlijk onderhouden middenbermen van doorgaande wegen in de 
gemeente Venlo. 
Voor alle duidelijkheid, de VVD-fractie is voorstander van maatregelen die belangrijk zijn om de 
effecten van klimaatverandering te dempen, zoals verdroging. U schrijft dit in genoemd antwoord 
dat dat een van de belangrijke reden is waarom op deze bermen geen of bijna geen maaibeleid van 
kracht is. Het komt op de VVD-fractie over als verwaarlozing van de bermen. 
 
Om te komen tot biodiversiteit is onderhoud nodig en moeten inspanningen geleverd worden om 
biodiversiteit te bevorderen. En dat is meer dan niks of bijna niks doen. 
De genoemde middenbermen zijn buffers van bovenmatig veel CO2, veroorzaakt door het vele 
gemotoriseerd verkeer wat zich op deze wegen bevindt. (On)kruiden als distels en zuring voelen zich 
prima onder deze omstandigheden maar belemmeren de biodiversiteit. Meerdere keren per jaar 
maaien en het maaisel afvoeren verschraalt de grond waardoor de productie afneemt en het 
soortenrijkdom toeneemt. Uw maaibeleid is nu slechts één keer per jaar, in het diepe najaar als er 
geen enkel effect meer wordt gescoord op de ondergrond en de eentonigheid van (on)kruiden zich 
weer opmaakt om verveelvoudigd terug te keren in de nieuwe lente. 
 
Wij stellen u daarom de volgende vragen. 

1. Bent uw bereid uw onderhoud groen openbare ruimte aan te passen opdat genoemde 
positieve effecten gescoord kunnen worden en het totale wegbeeld er fraaier en beheert uit 
komt te zien? 

2. Indien vorige vraag met ‘Ja’ beantwoord, wilt u dan een maximale inspanning doen zodat 
deze aanpassing in de hele gemeente wordt uitgerold vanaf voorjaar 2023? 

 
In het Coalitieakkoord onder hoofdstuk 2, lid ‘Openbare ruimte’, schrijft u dat u blijft investeren in 
het onderhoud van de openbare ruimte. Dat doet u deels, maar niet bij genoemd hoofdwegenstelsel. 
De VVD-fractie, horende externe kenners en specialisten, vindt dat dit verrommeling in de wijken in 
de hand werkt en er is sprake van dichtgegroeide afvoer van regenwater. 
 

3. De VVD-fractie verneemt graag uw mening over de kwaliteit van het openbare groen in de 
wijken, de verstening met verdroging tot gevolg en de algemene staat van groen onderhoud. 

 
Uw antwoord vernemen wij met belangstelling. 
 
VVD-fractie 
Peter Bastiaens 


